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  Notulen 

Algemene ledenvergadering 
 

Datum: 15-12-2020 Tijd: 19:30 Locatie: Kantine - SC Welberg 
   

 

Aanwezig Algemeen bestuur:  Gidion Tunders, Loes Baselier, Gino Seesing, Emil Veldboer, 
Peter van Giels en Jesse de Decker. 

Afwezig Algemeen bestuur: Rien Bartels 
Aantal leden aanwezig: 15 leden 
Notulist: Gidion Tunders 
 
 

 

Agenda 

1 Opening 
 

2 Vastelling agenda 
 

3 Seizoen 2019-2020 
 

3.1 Jaarverslag secretaris 
3.2 Jaarverslag penningmeester 
3.3 Kascontrolecommissie 
3.3.1 Decharge Algemeen Bestuur 
3.3.2 Samenstelling nieuwe kascontrolecommissie 

 
4 Vooruitblik huidig seizoen 2020-2021 
4.1 Effect COVID-19 op de vereniging 
4.2 Sportieve verwachtingen 
4.3 Financiële verwachtingen 

 
5 Bestuurssamenstelling 
5.1 Aftredend en wel/net herkiesbaar 
5.2 Aandragen nieuwe bestuursleden 

 
6 In stemming brengen 
6.1 Overgang eerste elftal van zondag naar zaterdag 
6.2 LED verlichting velden 1&2 
  
7. Rondvraag 

 
8. Afsluiting 
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1. Opening 

Interim-voorzitter, Gidion Tunders opent met een welkomstwoord deze jaarvergadering. De notulen van 
de jaarvergadering, d.d. 21 november 2019 worden kort besproken en de vergadering stelt deze notulen 
zonder op- aanmerkingen vast. 

2. Vastelling agenda 

Gidion Tunders ligt de agenda toe en stelt daarbij de agenda vast. 

3. Seizoen 2019-2020 

3.1 – Jaarverslag secretaris 
De secretaris Gidion Tunders, geeft in het kort de belangrijkste gebeurtenissen weer met betrekking tot het 
seizoen 2019-2020 
3.2 – Jaarverslag penningmeester 
De penningmeester Emil Veldboer, doet verslag over de financiële situatie over het seizoen 2019-2020. Door 
het COVID-19 virus is er een verlies van 16.364 euro onder aan de streep te zien. Dit wordt verder toegelicht. 
Vanuit Ruud Kouwen komen diverse vragen over het verlies, het min bedrag onder Acties/loterijen en over 
de marge van de kantine inkoop/verkoop in vergelijk met het seizoen 2018-2019. Emil Veldboer geeft hier 
meer uitleg over. 
3.3 – kascontrolecommissie 
De kascontrole is door de kascontrolecommissie, bestaande uit Tonnie Vughts en Theo Helmons uitgevoerd. 
3.3.1 – Decharge Algemeen Bestuur 
Het verslag wordt voorgelezen en de kascontrolecommissie verklaart dat er geen bijzonderheden te melden 
zijn. Vervolgens wordt ter stemming gebracht het verlenen van decharge aan het bestuur. De vergadering 
verleent unaniem decharge aan het bestuur voor het gevoerde algemeen en financieel beleid over het 
afgelopen jaar. 
3.3.2 – Samenstelling nieuwe kascontrolecommissie 
Annette Schuurman en Tonnie Vughts zijn beschikbaar voor de kascontrolecommissie voor het seizoen 2020-
2021. 

4. Vooruitblik huidig seizoen 2020-2021 

4.1 – Effect COVID-19 op de vereniging 
Gidion Tunders geeft verdere toelichting over de ontwikkeling m.b.t. het COVID-19 virus binnen de 
vereniging en de effecten daarvan. 
4.2 – Sportieve verwachtingen 
Gidion Tunders geeft verdere toelichting op de beschikbare informatie vanuit de KNVB over de stand van de 
competities en het perspectief op de toekomst. 
4.3 – Financiële verwachtingen 
Gidion Tunders & Emil Veldboer geven meer informatie over het doel van het seizoen 2020-2021. Daarbij 
wordt ook ingegaan op de subsidies en tegemoetkoming zoals de TASOI, TASOII, TVL, BOSA etc. Ook wordt 
een blik geworpen over de bezuinigingsmaatregelen en stappen die er tot nu genomen zijn. 

5. Bestuurssamenstelling 

5.1 - Aftredend en wel/niet herkiesbaar 
Rien Bartels is aftredend en wel herkiesbaar. Rien Bartels blijft actief binnen het bestuur. 14 stemmen voor 
en 1 tegen. Gino Seesings is aftredend en niet herkiesbaar. Gino Seesing verteld aan de aanwezigen waarom 
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hij niet verder gaat binnen het bestuur. Gidion Tunders bedankt hem voor de jaren inzet die hij in de club 
heeft gestoken. Alle stemmingen hebben plaatsgevonden op schriftelijke basis 
5.2 – Aandragen nieuwe bestuursleden 
Vanuit het bestuur worden 2 nieuwe bestuursleden aangedragen. Peter van Giels en Jesse de Decker. 
Peter van Giels wordt in het bestuur gestemd door 15 voor en 0 tegen. 
Jesse de Decker wordt tevens in het bestuur gestemd door 14 voor en 1 tegen. 
Alle stemmingen hebben plaatsgevonden op schriftelijke basis 

6. In stemming brengen 

6.1 – Overgang eerste elftal van zondag naar zaterdag. 
Het bestuur is in het voorjaar van 2020 niet meer in de gelegenheid geweest om een bijzondere algemene 
ledenvergadering uit te schrijven over dit onderwerp. Ondertussen is de overstap van Zondag naar Zaterdag 
wel gemaakt en dit dient door de leden nog bekrachtigd te worden. De aanwezige leden bekrachtigen de 
overstap door te stemmen met 14 voor en 1 tegen. 
Alle stemmingen hebben plaatsgevonden op schriftelijke basis. 
6.2 – LED verlichting velden 1 & 2. 
Emil Veldboer en Gidion Tunders vragen namens het bestuur goedkeuring om de huidige veldverlichting met 
alle benodigde verplichtingen te vervangen voor LED verlichting. Dit geeft een jaarlijkse besparingen van +/- 
4.000 euro en zorgt samen met de andere energiebesparende maatregelen zoals zonnepanelen, led 
verlichting binnen en de slimme thermostaat voor een geschatte besparing van 200.000 euro over een 
periode van 25 jaar. Hiervoor moet een investering worden gedaan van +/- 24.000 euro. Alle investeringen 
de afgelopen periode qua verduurzaming kunnen op die manier binnen 5 jaar worden terugverdiend. Het 
bedrag van 24.000 euro wil het bestuur op dit moment niet uit de liquide middelen halen maar in een 
overeenkomst met de verkopende partij op maandelijkse basis (60 maanden) terugbetalen tot er betere 
tijden aanbreken. Eventueel kan er tussentijds boetevrij worden afgelost. Vanuit de aanwezige komen nog 
vragen over onderhoud/service/werking en de lampen die qua eigenaar (veld 1) van de gemeente 
Steenbergen zijn. Emil Veldboer en Gidion Tunders geven hier direct antwoord op. Hierna volgt de stemming 
waarbij de aanwezige leden stemmen met 14 voor en 1 tegen. 
Alle stemmingen hebben plaatsgevonden op schriftelijke basis. 

7. Rondvraag 

7.1 – Peter Luijks vraagt wat wij als bestuur van de kwaliteit van veld 2 vinden. Gidion Tunders ligt toe dat er 
sinds kort gesprekken zijn met de gemeente Steenbergen over onder andere veld 2 maar vooral de 
worteldruk/overlast op veld 1 en veld 2. Dit veroorzaakt bij veld 2 extreem veel droogte in de zomerse 
maanden waardoor binnen enkele weken de kant bij de bomen wordt kaal gespeeld. De gesprekken lopen 
en de komende maanden moet dit tot oplossingen lijden, dat is het streven vanuit het bestuur in ieder geval. 
7.2 – Tonnie Vugts geeft aan dat sinds de overstap van Zondag naar Zaterdag er minder wedstrijden op 
zaterdag gespeelt kunnen worden. Gidion Tunders geeft aan dat dit hem ook al is opgevallen maar dit heeft 
vooral met de splitsing tussen de jongens/meiden te maken en daar moet aan gesleuteld gaan worden in de 
toekomst. Ook het tijdig vrijmaken van het veld voor de wedstrijden van Zaterdag 1 zorgt voor meer krapte. 
Hier wordt in de toekomst anders naar gekeken. 
7.3 – Alfred Leeuw (niet aanwezig) heeft vooraf een vraag ingestuurd over de mogelijkheid om wedstrijden 
te gaan spelen in de weekenden zolang er geen competities zijn. Gidion Tunders geeft aan dat het 
jeugdbestuur hier al over gesproken heeft begin december en dat dit al in de planning zit maar nog 
gecommuniceerd moet worden. Alles hangt ook een beetje af van verdere maatregelen in januari.  
7.4 – Ruud Kouwen stelt de vraag of Gidion Tunders nu de voorzitter is en of er anders al gezocht wordt naar 
een nieuwe voorzitter. Gidion Tunders geeft aan dat hij samen met Emil Veldboer de taak interim vervullen 
en dat er binnen het bestuur wel gesproken wordt over een nieuwe voorzitter maar dat dit nog niet 
concreets heeft opgeleverd. 
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7.5 – Ruud Kouwen stelt de vraag over er nog iets gedaan wordt met het bord van Sophie en Stichting Ankie 
vanuit de vereniging. Gidion Tunders geeft aan dat bij de laatste vergadering hier over gesproken is en dat er 
wordt gekeken naar een bedrag beschikbaar te stellen vanuit de kledinginzameling container. 
7.6 – Ruud Kouwen stelt de vraag over de verdeling op zondag qua teams. Nu speelt Zondag 3 vaak alleen 
thuis op de zondagen en de resterende teams dan uit. Gidion Tunders heeft aangegeven om in de toekomst 
te kijken of het mogelijk is alle teams tegelijk thuis te laten spelen. 
 

8. Sluiting 

 Om 22:00 uur sluit de Gidion Tunders de jaarvergadering af. Hij dankt ieder voor zijn/haar 
aanwezigheid en positieve inbreng. 
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